
Hivatal a

7t," 2018 MáRC 05.ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

d(Ill,

•'

	

111i171 . :1 .'i 1

	

L rrtrir2lytt c ;á ~ 5c lünit

Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr .
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Hajlandó-e a bökönyi gazdák mellé állni?”

címmel .

Miniszter úr !

Hajlandó-e segíteni a bökönyi állattartó családoknak, hajlandó-e több ezer állatot megmenten i
a levágástól? Hajlandó-e megérteni, hogy az állatoknak addig is enni kell, amíg a lőtér
hasznosításról nem készül el a pályázati kiírás ?

Ön korábbi levelében azt írta, hogy a l őteret legeltétéssel lehet megfelel ő állapotban tartani ,
ahogy ez történt több száz évig.

Változott-e a véleménye ?

Elfogadhatónak tartja-e, hogy a vadászati jogot megszerzők fegyverrel fenyegetik a gazdákat?

Ön is egyéni képviselő . Ön szerint normális, hogy a helyi képviselő raportra rendeli a
gazdákat, a helyett, hogy ő menne oda hozzájuk, és segítene nekik?

Miniszter Úr?

Kérem válaszoljon, hogy az aktívan lőtérnek használt 38 hektáros területen felüli 1300 hektár
legelőn van-e szakmai akadálya a tájfenntartó legeltetésnek .

Adjon határozott választ : A pályázat lebonyolításáig egyeztetve a helyi honvédséggel
használhatják-e a korábbi, sok évtizedes bérlők a honvédségi területet, vagy miután újra jár
hozzá Európai uniós támogatás, új bérl őket akarnak helyzetbe hozni .

Várom válaszát !

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektroni us úton továbbítsák ,
papírformátumra nem tartok igényt.

Budapest, 2018 . március 5 .

Gőgös Zol

országgyűlési ke
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